
Αθήνα, 14 Οκτωβρίου 1997

Διάφορα:

α) Το Ν/Σ για την κύρωση της συμφωνίας Ελλάδος - 
Αλβανίας κατατέθηκε χθες και συζητείται σήμερα στη Διαρκή 
Επιτροπή, με παρόντα τον ενήμερο Πάγκαλο προκειμένου 
τάχιστα να ψηφισθεί. Μπορείτε να χρησιμοποιήσετε αύριο στην 
Αλβανία το γεγονός αυτό.

β) Το απόγευμα, 6μ.μ έχουμε ονομαστική ψηφοφορία, για τη 
διάταξη που ορθά καταργεί τον Α.Σ.Ο. Εχει γίνει σχετική 
κινητοποίηση - Θα ακολουθήσει η συζήτηση των άρθρων για τις 
ρυθμίσεις χρεών συναιτερισμών, κλπ. (βλ. ιδιαίτερο σημείωμα). 
Το Ν/Σ αυτό θα κλείσει αύριο, σε 4η συνεδρίαση που 
προστέθηκε.

γ) Σήμερα, πριν την ονομαστική ψηφοφορία, ελπίζω χωρίς 
ιδιαίτερη συζήτηση (4/5 στη διαρκή επιτροπή), θα ψηφισθεί η 
κύρωση της πράξης νομοθετικού περιεχομένου για το θερινό 
ωράριο δημοσίων υπηρεσιών. Περιέλαβα και άρθρο 
εξουσιοδοτικό προς συναρμόδιους Υπουργούς να εκδίδουν 
σχετικές αποφάσεις.

δ) Πριν τον “Καποδίστρια” - που δεν έχει κατατεθεί ακόμη, 
άρα τον βλέπω αρχές Νοεμβρίου-, έχω πει στον Κακλαμάνη να 
συζητηθούν σε 3+3 συνεδριάσεις τα Ν/Σ Γιάννου για τα 
χρηματιστηριακά παράγωγα και της Βάσως για τις ΒΙΟ.ΠΕ.



ε) Σχετικά με τους φόβους Παπαδήμου, φρόντισα και αύριο 
Τετάρτη, πρωί, πριν τη συνεδρίαση της Διαρκούς Επιτροπής θα 
συνελθεί ο αρμόδιος ΚΤΕ (Ν/Σ για τηνΤράπεζα της Ελλάδας).

στ) Αρμόδιος ΚΤΕ θα συνέλθει αύριο και πριν τη συνεδρίαση 
της Διαρκούς για το Ν/Σ Βενιζέλου, ο οποίος ήταν πολύ 
απρόθυμος για τη διαδικασία αυτή. Του έστειλα σημείωμα 
διακριτικό με τις τελευταίες παρατηρήσεις μας για το Ν/Σ. Ηδη, 
είχα επισημάνει την έλλειψη προσυπογραφής του ΥΠΕΞ και 
συνεννοήθηκε με Πάγκαλο. Θα υπάρξει προσυπογραφή και θα 
εκδίδονται κοινές αποφάσεις με ΥΠΕΞ, για την ίδρυση 
αρχαιολογικών Σχολών στο εξωτερικό.

ζ) Πρόβλημα με Διαμαντίδη. Χθες βράδυ, ατελείωτη 
συζήτηση. Επιμένει. Είναι σαφές όι περιμένει να ασχοληθείτε 
εσείς για να λέει ότι υπήκουσε σε σας. Δειγματοληπτικά 
ζήτησα απόψεις σε μερικούς από όσους για διάφορους λόγους 
με επισκέφθηκαν χθές βράδυ:
Σκανδαλίδης: να μην είναι υποψήφιος ο Διαμαντίδης, γιατί 
πολώθηκε με σκληρές δηλώσεις (“χαμένη αξιοπρέπεια”) 
Πρωτόπαπας: να είναι ο Διαμαντίδης, γιατί αλλιώς ευτελίζονται 
οι κομματικές διαδικασίες - Ζαφειρόπουλος - Φούντάς: Να μην 
είναι. Στη θέση του ο Αντιπρόεδρος Γιαννακόπουλος - Ο 
Ζαφειρόπουλος ανίχνευσε Παπαθεμελή και κατάλαβε ότι θα 
γίνει παιχνίδι ξανά, αν είναι ο Διαμαντίδης. Στον τελευταίο είπα 
ότι σε περίπτωση που καταψηφισθεί, ο Π/Θ, λόγω της μυστικής 
ψηφοφορίας, δεν θα μπορεί να δείξει κάπου την πυγμή του.
Σκέπτομαι να εμπλέξω Μα νίκα, Σουλαδάκη, που ξέρω ότι είναι 
κατά της υποψηφιότητας Διαμαντίδη.
Σήμερα το βράδυ, εκλέγεται ο Πρόεδρος της Επιτροπής - Αν 
νομίζετε, μου δίνετε τηλεφωνικώς οδηγίες.


